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Schriftelijke vragen 
 
Schriftelijke vragen conform artikel 33 van het reglement van orde voor de vergaderingen en 
andere werkzaamheden van de raad van de gemeente Waadhoeke 2023. 
 
Onderwerp: Handhaving hoogte erf- en terreinafscheidingen woningen 
 
 
 
De fractie van VVD Waadhoeke 
heeft de volgende vragen aan het college: 
 
 
1. Wordt de eigenaar/bewoner van een woning vooraf geïnformeerd wanneer de 

gemeente/toezichthouder een perceel bezoekt betreffende de hoogte van de erf- en 
terreinafscheiding. Zo ja, hoe wordt de eigenaar/bewoner geïnformeerd? Zo nee, waarom niet.  

2. Wordt een perceel m.b.t. de hoogte van de erf- en terreinafscheiding alleen na een klacht 
bezocht? Of kan er ook een andere reden zijn waarom het proces van handhaving plotseling 
wordt gestart?  

3.  Vindt er tussen bewoner/eigenaar en gemeente een serieus gesprek plaats wanneer de hoogte 
van de erf-/terreinafscheiding op het perceel te hoog is? Zo ja, wat is de insteek? Is dit gesprek 
oplossingsgericht? Zo nee, waarom niet.  

4. Wat is de termijn dat de bewoner/eigenaar de aanpassing mag uitvoeren? Op welke termijn   
treedt dan een last onder dwangsom op? 

5. Worden  er nu of in 2025 bezoeken m.b.t. handhaving hoogte erf- en terreinafscheiding 
uitgevoerd in alle delen van de gemeente? Zo ja, wordt hierover een publiekscampagne 
georganiseerd om inwoners goed  te informeren?  
 

 
Toelichting: We stellen hierbij schriftelijke vragen over het proces van vergunningverlening,  toezicht 
en handhaving betreffende de erf- en terreinafscheidingen van woningen. Dit in verband met 
klachten, zorgen die wij hierover ontvingen.  
 
 
Datum: 3 november 2024 
 
Namens de fractie van VVD Waadhoeke 
Joke Osinga  
 
   
 
 
 
 
 
 


